
 

ZASEDÁNÍ OZ 

 
Zasedání zastupitelstva obce se koná  

v pondělí 22. září od 18:00 hodin v knihovně obecního úřadu 

Program:   1) zpráva o hospodaření – průběžný audit  
                  2) rozpočtová změna č. 5 

                  3) průběh rekonstrukce čp. 39 

                  4) příprava slavností a kulturních akcí 

                  5) různé 

 

ZE ZASEDÁNÍ OZ 

 

Zastupitelstvo obce odsouhlasilo uzavření smlouvy s dodavatelem stavebních prací na rekonstrukci čp. 39 – 

obchod, kadeřnictví, půdní vestavba – sklad obecního úřadu a to s firmou Hochman z Hrádku nad Nisou. Práce 

firma zahájila 15. srpna a jejich ukončení je předpokládáno na 30. listopad. Uzavřena je nyní již i prodejna, která 

je po rekonstrukci nabízena k pronájmu. Nabídku na pronájem a provozování prodejny zatím podala paní 

Zábranská, která současně zajišťuje provizorní prodej potravin na návsi. O budoucím nájemci prodejny a 

kadeřnictví rozhodne zastupitelstvo obce. Celkové náklady stavby činí 2. 611.000,- Kč. Na realizaci obdržíme 

dotaci ministerstva pro místní rozvoj ve výši 1.900.000,- Kč a od Královéhradeckého kraje 283.000,- Kč.  

Na obnovu mostů v Mezihoří jsme s žádostí o dotaci na ministerstvu dopravy neuspěli. Hledat budeme další 

možnosti, jak obnovu mostů zrealizovat. 

Dokončovány jsou práce na úpravě interiéru vagónu ve sportovním areálu. Zateplený a kamny vybavený prostor 

bude zázemím občerstvení pro chladné dny, pro celoroční zasedání spolků a práci dětských kroužků. Pro 

vybavení interiéru se na Vás obracíme s výzvou, zda vagónu nechcete věnovat starou nepotřebnou dřevěnou 

židli či malý stůl. Děkujeme za vaše zapojení do netradičního zařízení vagónu!  Židli či stůl (i mírně poškozený, od 

barev apod.) je možné přinést přímo k vagónu, na obecní úřad nebo předat kontakt, vaši židli do vagónu 

přemístíme.  

Zastupitelstvo obce projednalo petici, kterou předložilo 136 občanů. Prostřednictvím petice žádají o zachování 

provozu sportovního a kulturního zázemí „U VAGÓNU“ pro pořádání akcí i po 22:00 hodině. 

Zástupci petičního výboru byli přítomni jednání zastupitelstva. Zastupitelstvo obce na základě podnětu občanů 

odsouhlasilo konání příští akce – pouťové zábavy, s ukončením hudební produkce v 24:00 hodin.  

Na místo ředitele naší školy bylo ukončeno konkursní řízení. Komise vybrala jako nejvhodnější kandidátku do 

funkce ředitelky stávající pověřenou ředitelku Mgr. Lucii Nimsovou. Výběr komise potvrdilo i zastupitelstvo obce.  

Paní ředitelka bude jmenována k 1. 9. 2014 a to na dobu šesti let. 

Vážení občané, čtete poslední Zpravodaj tohoto volebního období. Příští vydání bude již v režii nového vedení 

obce, které si vyberete v říjnových volbách. Ráda bych proto touto cestou poděkovala všem zastupitelům za jejich 

práci od podzimu 2010. Byly to náročné čtyři roky, během kterých se podařilo realizovat velké projekty, vyrovnat 

se s následky povodní, získat titul Vesnice roku. Mnohé se zrealizovat nestačilo, nedokončilo, to bude již úkolem 

nových zastupitelů. Vážení občané, přeji Vám dobrou volbu a Holovousům úspěšný rozvoj a větší pochopení a 

vzájemnou toleranci. A zastupitelům Lence Doležalové, Heleně Kráčmarové, Františku Papršteinovi, Standovi 

Hradeckému, Liboru Hejdukovi, Ondrovi Suchému, Zdeňku Kráčmarovi a Romanu Baliharovi děkuji za čtyřletou 

spolupráci a jejich práci pro obec.      

Aktuálně děkuji za pomoc a zásah našim hasičům při odstraňování následků požáru u Kašparových a autobazaru 

v Holovousích.  

                                                                                                                                          Martina Berdychová                               

 

22. srpna 2014 22. ročník číslo 4/2014 cena 10 Kč 



NOVÝ ŠKOLNÍ ROK V CHODOVICKÉ ŠKOLE A ŠKOLCE 

 
Milé děti, školáci a rodiče! Školka a škola budou otevřeny 1. září 2014 od 6:30 hodin. 

Slavnostní přivítání prvňáčků proběhne v první třídě v 7:45 hodin. 

V MŠ jsou paní učitelky Naďa Dostálová a Markéta Příhonská. Nová paní učitelka nastupuje po Irence Peterové, 

která odešla do důchodu. V ZŠ jsou paní učitelky Lenka Doležalová a Lucie Nimsová, vychovatelka Jana 

Landová a dvě asistentky pedagoga Míša Bartoníčková a Lucie Křovinová. Paní školnice je Petra Baliharová a 

paní kuchařky Markéta Bartoníčková a Lucie Košťálová. Ředitelkou ZŠ a MŠ je Lucie Nimsová. 

Celý školní rok bude v mateřské i základní škole rozložen do projektů, které se budou vzájemně prolínat a 

doplňovat. Tak se starší děti budou učit více pomáhat mladším a malé děti naopak získávat zkušenosti od 

starších a respektovat je. Všechny děti se mohou také těšit na kroužky, které budou probíhat v rámci 

mimoškolních aktivit v prostorách školy. 

Popřejme dětem krásný a pohodový start do naší chodovické školky a školy, která se pyšní logem: „Škola pro 

život“. 

Rodičům přejeme hodně trpělivosti při výchově a školních aktivitách svých dětí. 

Děkujeme všem za podporu a důvěru a budeme se těšit na společné chvíle strávené při školních i mimoškolních 

projektech. 

Pedagogický sbor ZŠ a MŠ Chodovice. 

 

PRÁZDNINOVÝ TÁBOR PŘI ŠKOLE 

 
Od 30. června do 4. července se konal v pořadí již třetí pohádkový tábor, který jsme pro naše děti připravili 

tentokrát s tématem: „Jak to bylo dál.“  

Navázali jsme na pohádky z loňského roku a děti samy nebo ve skupinkách vymýšlely pokračování příběhů, hrály 

divadlo či malovaly konce pohádek např. Hrnečku vař, O kohoutkovi a slepičce, Zlatá rybka, O neposlušných 

kůzlátkách. Povídali jsme si jak o dobru, tak i zlu, jež se v pohádkách vyskytují, učili se odpouštět, děkovat i 

hledat dobré vlastnosti svých kamarádů. Společně jsme si ozdobili velký perníkový hrneček a svěřovali svá přání 

kouzelné rybičce. Také jsme se bavili chozením do lesa a hraním her na hřišti i ve třídě. 

Zkrátka to bylo fajn, i když poslední dny některým z nás bohužel pokazily neštovice. Těšíme se opět na příští rok. 

                                       Jana Landová 

 

HASIČI O PRÁZDNINÁCH 

 

Dne 5. července jsme se rozjeli do Vidochova na již třetí pohárovou soutěž s dorostenkami. Snažili jsme se a 

v prvním pokusu to vypadalo na medaili, ale bohužel v druhém pokusu se jedno družstvo zlepšilo a nás to 

posunulo na čtvrté místo. 

Od 4. srpna do 10. srpna jsme s 31 dětmi vyjeli na kolech na hasičský tábor Borek. Hned první den se děti 

rozdělily do pěti družstev. Každé družstvo si samo nabatikovalo tričko a vymyslelo si jméno podle barvy trička. 

Celý týden se na táboře něco dělo, byli jsme na dvou výletech. Na Pecku jsme jeli na kolech, kde jsme navštívili 

hrad a náměstí, kde děti dostaly rozchod. O malé děti se postaraly velké děti. Druhý výlet byl pěší, došli jsme na 

Úhlejov, kde děti viděly představení na koních a potom se mohly na nich svézt. Dále jsme pokračovali na Zvičinu, 

kde se děti občerstvily a nabraly sílu na cestu zpátky. Aby nám zpáteční cesta rychleji utíkala, zahráli jsme si 

šipkovanou. Po celý pobyt na táboře děti soutěžily v družstvech nebo samy za sebe a hrály hry, běhaly orientační 

běh, hrály „Hry bez hranic“, měly táborovou olympiádu a v sobotu k nám přijeli „Pouťové atrakce“ a celý týden 

jsme zakončili diskotékou. V neděli v odpoledních hodinách jsme se vrátili všichni domů. Chtěla bych pochválit 

všechny děti, které s námi byly na táboře, bylo to s nimi fajn. Dále bych chtěla poděkovat všem, kdo nám pomohl 

s přípravou i celou realizací tábora, kuchařům za celotýdenní vaření, které nemělo chybu, hasičskému fotografovi 

za krásné fotky, protože bez Vaší pomoci bychom tábor nemohli uspořádat. Ještě jednou Vám všem děkuji. 

Foto: www.rajčenet.cz - hasičichodovice 

CO NÁS ČEKÁ NA PODZIM? 

30. srpna – Bílsko – netradiční hasičské závody 

6. září – Lužany – dětské hasičské závody  
           – Nemyčeves – pohárová soutěž – ženy 

13. září – Valdice – pohárová soutěž – ženy 

20. září – Horní Nová Ves – pohárová soutěž – ženy 

27. září – Úlibice – netradiční hasičské závody 

říjen – první kolo hry Plamen 

                                                                                                                   Petra Baliharová 

http://www.rajčenet.cz/


ČLÁNKY OD DĚTÍ Z TÁBORA BOREK 

 

Dne 4. 8. jsme vyrazili od hasičárny na kolech do tábora Borek. První den jsme se rozdělili do týmů, naše 

družstvo bylo složeno z těchto členů: Péťa Baliharová, Honza Vojtěch, Týna Soukupová, Máťa Fiutowski, Anežka 

Andrejsová a náš hlavní vedoucí týmu byl Roman Balihar. Druhý den jsme hned využili kola, na kterých jsme do 

tábora přijeli a vydali jsme se na Pecku. Na Pecce se nachází zřícenina hradu Pecka, kterou jsme navštívili. 

Zjistili jsme, že studna na hradě je hluboká 56 m a poté jeli zpět do tábora, kde už na nás čekala večeře. Další 

následující dva dny jsme byli na táboře a hráli hry a soutěže. Také jsme tu měli dva oslavence. Oba dva byli 

z našeho týmu. Jedním byl Máťa Fiutowski, který oslavoval sedmé narozeniny. Všichni jsme se dohodli, že mu 

zazpíváme narozeninovou písničku – poté mu přinesla mamka (Petra Baliharová) malou drobnůstku a tou byly 

čokoládové kočičí jazýčky. 8. 8. jsme se vydali na výlet pěšky na Úhlejov. Když jsme dorazili na Úhlejov, vedoucí 

pro nás měli připravené překvapení, a tím bylo to, že každý kdo chtěl, tak se mohl povozit na koni. Pak, ale taťku 

(Romana Balihara) napadlo, že když už jsme tu, tak se projdeme i na Zvičinu. Cesta byla dlouhá, ale všichni jsme 

to zvládli. A abychom si cestu trochu zpříjemnili, tak jsme si zahráli šipkovanou. Následující den byla sobota a po 

celou sobotu měli svátek všichni Romanové, takže i náš vedoucí Roman. Protože máme Romana všichni moc a 

moc rádi, tak jsme se jako správný tým, jak mladší tak i starší, prostě všichni jsme se domluvili, že si ráno 

přivstaneme a našeho vedoucího společně probudíme písničkou – Hodně štěstí, zdraví,... Všechno bylo super, 

ale jako na potvoru se Roman probudil dřív a tak se nám překvapení nepovedlo úplně, jak jsme si představovali. 

Ale i tak si myslím, že to nečekal a byl překvapený. Poté byla rozcvička jako každý den a pak měli vedoucí 

připravenou pouť – praktikanti vymysleli soutěže, každý z nás si z pouti odnesl papírovou růži, kterou získal ze 

střelby a spoustu bonbonů.  Náš tým si v soutěžích moc dobře nevedl, ale občas jsme se vyhoupli na první místa, 

ale bylo nám to houby platné, protože jsme stejně skončili na 4. místě z 5 družstev. 10. 8. jsme si sbalili věci a 

odjeli natěšení domů. Pokud mám já sama za sebe tábor zhodnotit, tak si myslím, že letos byl vážně povedený. 

Za modré družstvo DĚKUJI, byl to krásně prožitý týden s vámi všemi. Těšíme se na příští rok. 

                                                                                                               Modrý tým „Ledňáčci“  Péťa Baliharová 

 

Pondělí – ráno jsme vyrazili na kole na hasičský tábor u Borku. Zabydleli jsme se a byli jsme 

rozděleni do družstev. 

Úterý – hned ráno jsme se rozjeli na kolech na hrad Pecka. Pod Peckou jsme si nakoupili 

dobroty. Večer jsme hráli hry od praktikantů. 

Středa – přijela k nám návštěva a hráli jsme „Hry bez hranic“, večer jsme hráli hry s návštěvou 

např. Pepíčku pípni. 

Čtvrtek – dopoledne probíhala „Táborová olympiáda“ a odpoledne jsme se šli koupat a potom 

jsme běhali orientační běh za jednotlivce. 

Pátek – ráno jsme vyrazili hodně brzy ráno pěšky na Úhlejov, kde jsme se mohli svést na koních. 

Z Úhlejova jsme pokračovali na Zvičinu. Večer bylo vyhlášení. 

Sobota – po snídani jsme hráli hry, odpoledne jsme se šli koupat a po svačině jsme měli „pouť“. 

Večer byla diskotéka. 

Neděle – sbalili jsme si věci, potom jsme uklidili chatky a odjeli jsme domů. 

                                                                                           Zelený tým –„Čtyřlístci“ – Marek Hejduk 

 

Na hasičském táboře jsme se byli podívat na hradě Pecka a šli jsme túru na Zvičinu. Cestou na Zvičinu jsme byli 

na Úhlejově, kde jsme si zajezdili na koních. Také jsme hráli různé týmové hry. Celkem tu bylo 5 družstev, to 

naše skončilo na posledním místě. Tábor zakončila večerní diskotéka. Jako každý předešlý, tak i tento tábor, se 

nám všem moc líbil. 

                                                                                             Žlutý tým – „Světlušky“ – Lukáš Doležal 

 

V našem týmu bylo 6 členů, vedoucí Petr Andrejs a dalších pět dětí: Tomášek Vojtěch, Matěj Bartoníček, Tonda 

Křovina, Ivetka Štěrbová a Míša Kráčmarová. Celý týden jsme soutěžili proti ostatním týmům. Proti týmu modrých 

– Ledňáčci, červených – Humři, žlutých – Světlušky a zelených Čtyřlístci. V pondělí jsme k večeru hráli 

společenské hry. Hned druhý den jsme se vydali na celodenní výlet na Pecku, kde jsme se podívali na hrad a na 

náměstí. Ve středu dopoledne jsme se připravovali na orientační běh. Odpoledne jsme hráli „Hry bez hranic“. 

Čtvrteční den byl vyčerpávající, orientační běh nás unavil. V pátek jsme se vydali do Úhlejova podívat se na 

koně, na kterých jsme se mohli povozit. Z Úhlejova jsme šli na Zvičinu, kde jsme se najedli a odpočinuli si. Večer 

bylo vyhlášení celého týdne, protože v sobotu odjelo pár vedoucích. Proto jsme měli sobotu volnější, večer byla 

diskotéka. Poslední den jsme uklízeli chatky a odjížděli domů. Celý týden nám tu vařili dobře. Moc jsme si to tu 

užili. 

                                                                               Oranžový tým – „Mrkvičky“ – Míša Kráčmarová 

 



4. 8. jsme se sešli u vagonu v Holovousích a naložili věci na vozík a do hasičského auta. I když byl odjezd v 8:00 

hodin, my jsme odjížděli asi v 8:30 hodin. Jeli jsme přes Chlum k rozhledně a poté na Dachova, kde jsme si dali 

přestávku na svačinu. Byli jsme rozděleni na 3 skupiny, a proto jsme my rychlejší jeli o 8 km více než ostatní. Na 

táboře Borek nám skvěle vařili. Hráli jsme s vedoucími různé hry a soutěže. Byli jsme rozděleni do pěti družstev: 

modří – Ledňáčci, žlutí – Světlušky, oranžoví – Mrkvičky, zelení – Čtyřlístci a červení – Humři. Tábor jsme si 

skvěle užili. Byl pro nás připraven pestrý a zábavný program, tak že jsme se ani chvilku nenudili. Byli jsme také 

na dvou výletech. První byl cyklo výlet na Pecku. Druhý byl pěší výlet nejdříve na Úhlejov, kde jsme měli možnost 

svézt se na koni, jak sami tak s dozorem. Z Úhlejova vedoucí usoudili, že nám to ještě nestačí a tak jsme šli na 

Zvičinu, kde jsme se občerstvili a cestou zpět do tábora jsme hráli šipkovanou. Předposlední den v sobotu jsme 

měli od praktikantů (Káti Baudyšové, Káti Žďárské, Anči Vojtěchové a Tomáše Vrbaty), připravenou „pouť“ 

(soutěže). Celý tábor jsme zakončili diskotékou. Náš tým se umístil na krásném prvním místě. V neděli jsme 

uklidili chatky a sbalili si věci. Po obědě jsme se rozloučili s táborem a jeli směr domů. Při cestě jsme nemohli jet 

přímo, protože byly v Hořicích závody 300 zatáček G.H., ale i tak jsme domů dojeli včas. Za náš tým moc děkuji 

kuchařům a hlavně vedoucím. Těšíme se, až zase někam vyrazíme. 

                                                                                                          Červený tým – „Humři“ – Barča Baliharová 

 

VOLBY V NAŠÍ OBCI 

 

Před námi je další kolo letošního volebního maratonu. V říjnu nás čekají komunální volby, tedy ty, které jsou pro 

naši obec asi nejdůležitější. Volíme si totiž na příští čtyři roky své zástupce, kteří budou rozhodovat o dění v obci 

a o jejím dalším udržování a rozvoji. 

Volby nejsou naší povinností, ale právem. Máme právo rozhodovat, kdo nás bude v obci zastupovat, o penězích 

a o organizaci plánovaných akcí a činností. Využijme toto právo a přijďme zvolit ty obecní zástupce, kteří mají 

naši důvěru. Celkově volíme opět 9 kandidátů (což je počet členů zastupitelstva). 

Nadcházející volby budou uplatňovat zhruba stejný systém jako volby předchozí, s menšími odlišnostmi. K těm 

patří to, že budeme mít v ruce jen jeden volební lístek, na kterém budou uvedeny všechny volební strany. Na 

nás pak je, abychom správně označili potřebné údaje, protože při nesprávném vyplnění je volební lístek neplatný. 

Správně označit volební lístek můžeme vícero způsoby: 

- chceme volit jen jednu stranu, pak tuto stranu označíme křížkem v rámečku před názvem strany a dále už nic 

neoznačujeme. Voleni jsou pak všichni uvedení u této strany na kandidátce, 

- chceme volit většinu z jedné strany, ale také někoho z druhých stran. Pak označíme stranu a u jednotlivců 

z druhých stran uděláme křížky vedle jejich jména. Tito budou voleni jako jednotlivci po jednom hlasu a 

z volené strany se započítá jen zbytek kandidátů do celkového počtu 9, 

- chceme volit pouze jednotlivce bez ohledu na volební strany. Pak nebudeme zaškrtávat žádnou stranu a 

zakřížkujeme pouze jednotlivé kandidáty. POZOR! Ale pouze v počtu 9 osob, jinak se  lístek stává 

neplatným, 

- tentokrát neplatí preferenční hlasy. Budeme-li tedy volit zakřížkováním celou stranu, v jejím rámci nemá 

smysl další osoby křížkovat, k přednostnímu označení se nepřihlíží, 

- neplatný volební lístek je také ten, který by byl vhozen bez jakéhokoliv označení. 

Zvítězí strana, která obdrží nejvíce hlasů. Strana, která chce mít zástupce v zastupitelstvu, musí získat minimálně 

5% hlasů z celkového počtu platných hlasů. Čím více hlasů obdrží, tím více získá v zastupitelstvu míst. 

A teď k naší obci. Do voleb byly zaregistrovány 4 volební strany s těmito kandidáty: 

1. Východočeši – lídr Mgr. Martina Berdychová, dále Zlatuše Brádlová, Mgr. Lenka Doležalová, Ing. František 

Paprštein, CSc., MUDr. Petr Střihavka, Mgr. Zuzana Buštová, Ing. Libor Hejduk, Petr Bauer, Miroslava 

Šecová. 

2. Nezávislí – lídr Radek Křovina, dále Mgr. Tomáš Langr, Hana Střihavková, Ing. Josef Kočí, Ondřej Suchý, 

Pavel Škvrna, Kateřina Maixnerová, Ondřej Brádle, Tomáš Doležal. 

3. Pro rozvoj celé obce – lídr Petr Andrejs, dále Bořek Šubrt, Zdeněk Kráčmar (ml.), Martin Brabec, Lukáš 

Nims, Petra Škvrnová, Petra Baliharová, Hana Špinková, Jiří Kubíček. 

4. Vaše devítka – lídr Ing. Helena Kráčmarová, dále Roman Balihar, Zdeněk Kráčmar (st.), Ing. Iveta Smolová, 

Ing. Miloš Vágenknecht, Vladimír Nims, Martin Škvrna, Miroslav Rosůlek, Lubomír Kubíček. 

Volební komise bude pracovat v obvyklém složení – předseda Božena Knězáčková, členové Stanislava Kopová, 

Jana Brabcová, Marie Novotná a Petr Kloutvor. 

Volby se konají ve dnech 10. a 11. října 2014, volební místností je jako obvykle místní knihovna na obecním 

úřadu v Holovousích, volit můžete přijít v pátek 10. 10. od 14:00 do 22:00 hodin, v sobotu 11. 10. od 8:00 do 

14:00 hodin. 

                                                                                                                                                  miš 

 



1. ROČNÍK KYNOLOGICKÉ AKCE DOGRACING 

 

Dne 12. července se uskutečnil 1. ročník kynologické akce DOGRACING (psí závody) pořádané na podporu 

psího útulku na Chlumu u Hořic. Tato akce se konala v místním sportovním areálu u vagonu. Počasí nám přálo a 

tak v 9:00 hodin mohla začít veterinární přejímka psů, kterou provedla MVDr. Menclová. V 10:00 hodin byla akce 

oficiálně zahájena. Zúčastnilo se celkem čtrnáct závodníků, kteří dvoukolově absolvovali překážkový parkúr. 

Překážková dráha byla tvořena devíti překážkami, které byly potřeba překonat v co nejkratším časovém limitu. 

Závodu se účastnili majitelé různých plemen i psích kříženců. V kategorii pejsků s vodítkem zvítězila Veronika 

Hastrdlová s fenkou Nelou. V kategorii bez vodítka Adriana Švecová se psem Brise a v poslední disciplíně, která 

byla založena na poslušnosti pejska, zvítězila Veronika Klímová s fenkou Betty. Úkolem poslední discipliny bylo 

proběhnout úsek, kde bylo spousta pochoutek a lákadel, které měly záměrně rozptýlit pozornost pejsků, a na 

konci ukázat povely sedni a lehni. Účelem této disciplíny byla zkouška poslušnosti, kdy měl vůdce udržet 

pozornost svého pejska, aby si pamlsků nevšímal a překonal úsek co nejrychleji. Na závěr těchto soutěží bylo 

provedeno vyhodnocení a vyhlášení výsledků, kdy každý soutěžící byl odměněn pamětní medailí a drobnými dary 

od sponzorů a nejlepší tři z každé disciplíny byli zároveň odměněni poháry a věcnými dary. Celá akce byla 

doplněna doprovodnými programy. Přítomní návštěvníci byli informováni od zástupců celní správy ČR o 

kynologické činnosti v rámci této instituce, dozvěděli jsme se informace o využití a výcviku jejich psů například k 

vyhledávání omamných látek, zbraní či tabákových výrobků a v praktické ukázce bylo předvedeno vyhledávání 

bankovek. Dále proběhla ukázka lovecké kynologie a sokolnictví, kdy Ing. Jana Votrubová se svým přítelem 

předvedla skupinu anglických setrů a ročního dravce sokola. Jako další doprovodný program bylo představení 

australské kelpie a vrcholem doprovodného programu byla ukázka jičínských kynologů v disciplíně poslušnosti a 

obran při zadržování nebezpečných pachatelů. Diváci i soutěžící si mohli obranu vyzkoušet na vlastní kůži. Akce 

byla ukončena v odpoledních hodinách koncertem kapely Prádelna s hostem Tomášem Hajíčkem z kapely 

Krucipüsk.  

Celou akci podpořili sponzoři Granulka (zverimex Hořice), Tenesco (dodavatel chovatelských potřeb a krmiva), 

krmiva Bonnypet z Jičína, obklady a dlažby Tiles Jičín a tiskárna Dukase z Hradce Králové. Tímto jim chceme 

moc poděkovat a v neposlední řadě také patří velké poděkování vedení naší obce, které propůjčilo sportovní 

areál a obsluze v areálu za zajištění občerstvení. Zároveň děkujeme všem dobrovolníkům – Jarče Gottvaldové, 

Karlu Kalenskému, Andree Šubrové a Martině Fiutowské  – za jejich pomoc! Těšíme se na setkání při druhém 

ročníku této charitativní akce!   

Výtěžek z celé akce je věnován na podporu opuštěných pejsků ustájených v našem útulku. Díky této akci našli 

dva útulkoví pejsci nový domov .  

Pořadatelé akce Jan a Kateřina Musilovi a Martina Šepsová  

 

Ráda bych za nás všechny spokojené diváky, poděkovala pořadatelům a jejich pomocníkům za skvělou akci, 

která se jim vydařila na jedničku. Celý den bylo na co koukat. Vše bravurně moderoval Honza Musil a nebyla 

nouze o spoustu zajímavých informací. Sobota se opravdu vydařila a jsem ráda, že se v příštím roce můžeme 

těšit na druhý ročník této charitativní akce.  

Brádlová Z.  

TRADIČNÍ TURNAJ V MALÉ KOPANÉ U VAGÓNU 

 

V sobotu 16. srpna se uskutečnil již několikátý ročník fotbalového turnaje v Chodovicích 

na hřišti u vagónu. Jako v minulém ročníku se sešlo 7 týmů, které bojovaly mezi sebou 

na lehce mokrém trávníku. Počasí nám ve finále vyšlo ideální, navzdory předpovědím našich rosniček. 

Odpoledne vysvitlo dokonce i slunce, ale drobným přeháňkám jsme se nevyhnuli. Mokrý trávník přispěl k rychlejší 

hře, takže padalo mnoho gólů a bylo se na co koukat. Obec reprezentoval tým mladších fotbalistů, kterým se 

lepila smůla na kopačky a neobhájili tak 3. místo z loňského ročníku. Ukázali se ale starší „Invalidi z Chodovic“. 

Všechna ocenění sesbíral tým z Dobré Vody (nejlepší střelec se 14ti góly a nejlepší brankář s obdrženými 7mi 

góly), který celkový turnaj ovládl na plné čáře a v malém finále porazil do poslední chvíle vedoucí tým ze 

Sukorad, který skončil na 2. místě. Na 3. místě se s velkou slávou probojoval tým „Invalidů z Chodovic“, kterému 

fandila hrstka místních fanoušků a právem si toto skvělé ocenění zasloužil. Na 4. místě pak skončil tým 

z Lukavce, 5. příčku, i vzhledem ke kontumaci posledního zápasu, obdržel tým Audit. Na 6. místě skončili 

fotbalisté z Hořic a na posledním (Rusky prvním) místě skončili místní mladší fotbalisté reprezentující Chodovice. 

Závěrem bych chtěl poděkovat obci Holovousy za finanční podporu, bez které by se turnaj jen těžko organizoval, 

panu Klimovi za pomoc při organizaci okolo hřiště a všem zúčastněným za férovou hru, při které se nikomu nic 

nestalo. 

Za rok jsme tu zpět a všichni jste srdečně zváni! 

                      Tomáš Doležal 



OBECNÍ BAZAR 

 
Z důvodu přestavby budovy čp. 39 – prostor 

obchodu, kadeřnictví a skladu uskutečníme 

bazar použitých a již nepotřebných věcí ze 

stavby. Bude se jednat zejména o prodej oken, 

dveří, žlábků, střešní krytiny,… Bazar se 

uskuteční ve středu 3. 9. od 15:00 hodin ve 

sportovním areálu u vagónu.   

HLEDÁME NOVÉHO 

PROVOZOVATELE 

 

Pro nově zrekonstruované prostory obchodu potravin a 

kadeřnictví hledáme nové provozovatele. Svoje nabídky 

podávejte do kanceláře obecního úřadu a to do 5. září 

2014. Pronájem je za 1,- Kč + náklady na energie. Pro 

bližší informace se informujte v kanceláři obecního úřadu 

nebo na tel.: 730 519 013. 

JAK TO VIDÍ HASIČI 

 

Článek o sportovním areálu, který jsem si v minulém čísle zpravodaje přečetl, mě přiměl k reakci. Nevím, čím se 

hasiči provinili, že se na ně snáší tolik kritiky, což mě mrzí. Vždyť když je potřeba jakákoli pomoc od hasičů, tak 

jsou první, kteří se sejdou a pomůžou. Bylo napsáno: „Noční zábavy zde pořádají jen hasiči“. Každoročně jsme 

uspořádali jen jednu noční akci po hasičské soutěži v červnu. Letos se nepodařilo domluvit podmínky pronájmu 

hospody, tak jsme nemohli pořádat hasičský ples, jak je zvykem. Napadlo nás, že bychom ho mohli pořádat u 

vagónu, což se ukázalo jako skvělý nápad. Letos to tedy byly akce dvě a to je vše. Jiné noční akce nepořádáme. 

Ohledně neudržení akce pod kontrolou, obě akce jsme měli vždy nahlášené a povolené OÚ. Také se psalo, že 

ony akce provozujeme dle vlastních pravidel a ne podle pravidel obce. Vždy jsme dodržovali pravidla obce dle 

dohody, která byla sice ústní, ale vždy jsme věřili, že to stačí.  Nikdy nebylo naším úmyslem někoho rušit nebo 

obtěžovat hlukem v nočních hodinách, ale chtěli jsme jen uspořádat akci, kde se my „vesničani“ sejdeme a 

pobavíme, což počet lidí, kteří z obce přišli, svědčí o tom, jak se to povedlo. Samozřejmě všem, koho tyto akce 

rušily se omlouváme, jelikož to nebylo záměrem, ale vedlejším produktem. Velice bych si přál, aby bylo na hasiče 

nahlíženo, jako na spolek zdejších občanů, kteří jsou připraveni pomáhat v obci, kteří se aktivně podílejí na 

většině obecních akcích, a kteří nabízejí aktivitu dětem a mládeži (soutěže, výlety, tábory atd.) v hasičském 

kroužku, který je velice oblíbený, o čemž svědčí fakt, že do hasičského kroužku chodí více než 40 dětí.  

 

Petr Andrejs 

 

VYJÁDŘENÍ K PROVOZU SPORTOVNÍHO AREÁLU HOLOVOUSY – 

CHODOVICE 

 

Dobrý den, vážení spoluobčané, dovolte mi vyjádřit názor na provoz sportovního areálu a také občerstvení, které 

slouží všem obyvatelům naší obce a je pro mnohé návštěvníky, či jen projíždějící cyklisty milým zastavením 

s krásným posezením pod velikou pergolou. Velmi si tento areál oblíbili lidé z Hořic, Ostroměře a okolí, kteří ho 

velmi často navštěvují. 

V naší obci pracují spolky, nebudu je vyjmenovávat, všechny je dobře známe, které vytvářejí velkou hodnotu naší 

obce. I díky této jejich činnosti, naše obec získala všechna ta skvělá ocenění v soutěžích o obec roku, tito místní 

lidé, pracují s dětmi a mládeží ve svém volném čase a zdarma. Využívají areál, který byl k tomuto vybudován a je 

také samozřejmé, že tento areál s občerstvením bude využíván nejen k pořádání různých závodů, ale také ke 

společenské zábavě, která lidi sdružuje a kterou si bezpochyby všichni po náročné práci zaslouží! Bez těchto 

všech aktivit a různých sportovně-společenských činností, by byla naše obec „mrtvá“! 

Zábavy v areálu, řádně ohlášené, včas vyvěšené na plakátech a vyhlášené rozhlasem je možné pořádat, jak 

všichni víme, pouze v letních měsících za příznivého počasí. Tyto akce se dají spočítat na prstech jedné ruky. Na 

vesnici vše funguje tak, že je nejdříve povinnost doma, práce na zahradě, na poli, až poté je čas na zábavu, která 

přichází ve večerních hodinách. 

A tak uvědoměním si veškeré obětavé práce všech členů místních spolků ve prospěch nás všech, dopřejme 

prosím všem, trochu té zábavy a veselí i přes noční hodiny. Hudba, tanec a zpěv jsou projevem radosti a pohody, 

která je v tomto hektickém žití nutná a záslužná! Prosím všechny, hlavně ty spoluobčany, jež se cítí bezohledně 

omezováni, o pochopení, o velkou dávku tolerance, která je mezi lidmi stále potřeba, o zavzpomínání si na mladá 

léta, jež trávili také na zábavách. Byli mladí, veselí a hluční, jen jim k tomu hrála jiná hudba a dnes na ta léta rádi 

vzpomínají. Bez těchto akcí, jak sportovních, nebo zábavných, nebude nikdy obec taková, jaká je dnes a jaká 

byla již i dříve, dle vyprávění pamětníků, kdy se lidé dokázali spolu krásně veselit. Neboť vesnice musí „žít“ a to 

nejen prací, aby se nám všem tady líbilo a dobře dařilo! 

Alena Lorenčíková 

 

 

 

 

 

 



SLAVNOSTI SV. BARTOLOMĚJE 

 

Srdečně zveme Vás všechny na víkend plný zábavy! Od pátku 22. srpna do neděle 24. 

srpna budou na farské zahradě v Chodovicích pouťové atrakce pro malé i velké. 

V sobotu 23. srpna ožije sportovní areál u vagónu pouťovou zábavou. K tanci a poslechu 

hraje od 19:00 do 24:00 hodin skupina Fanda a jeho banda. Vstupné na zábavu činí 50,- 

Kč. Přijďte si zatančit pod hvězdami a užít si tak hezký večer! 

V neděli 24. srpna bude probíhat hlavní program oslav sv. Bartoloměje u kostela a na 

farské zahradě v Chodovicích. V 10:00 hodin se koná slavnostní poutní mše P. Adama Depy. Odpolední program 

bude zahájen ve 13:30 hodin a to smíšeným komorním sborem BONA VITA z Hořic, který bude doplněn 

skladbami pro zobcové flétny v podání mladých flétnistek. Ve 14:45 hodin jsou všechny děti zvány na pohádku. 

Loutkové divadlo Kozlík uvede pohádku „Jak šel Kozlík do světa“. Od 15:30 hodin se v kostele rozezvučí varhany 

pod vedením pana Martina Strejce, kterého doplní zpěvačka Jitka Přibylová. A tradičně na závěr jarmarku od 

17:00 hodin se představí Ochotnický divadelní spolek Blsko se svojí pohádkou „Jak to bylo s drakem“. 

Po celé odpoledne budou cestou od kostela na farskou zahradu stánky řemeslníků, občerstvení, navštíví nás 

spolek panstva z Žíželevsi, u kostela dobový kolotoč a dílny pro děti, atmosféru jarmarku zpříjemní flašinetář. 

Doufáme, že si ve víkendovém programu vyberete a přijdete se podívat i se svými známými. Těšíme se na Vás. 

 

har 

 

13. ZÁŘÍ 2014 POŘÁDÁ OBEC HOLOVOUSY VE SPOLUPRÁCI 

S CK HOŠKA-TOUR VÝLET PRO DŮCHODCE 

 

Letos navštívíme Mělník a okolí. Odjezd v 7:30 z Chodovic (autobusová zastávka) a v 7:40 hodin z Holovous 

(autobusová zastávka). 

9:00 hodin – prohlídka Muzea cukrovarnictví, lihovarnictví a řepařství v Dobrovicích, které jsou kolébkou 

těchto oborů na našem území. Muzeum je věnováno výrobě cukru, šlechtění a pěstování cukrové řepy. Vstupné 

dospělí 100,- Kč, senioři 60,- Kč. Prohlídka s výkladem na 60 minut. 

Přejezd do Mělníka – pohled od zámku na soutok Labe s Vltavou, prohlídka zámeckého nádvoří. 

Den zvoníků v Mělníku – bohatý program při oslavě zvoníků. "I zvony mají srdce. A nejen to. Mají i duši..."      

12. září má svátek Quido, mj. patron zvoníků, na jehož poctu budou znít zvony, též jako prosba o jeho přízeň. 

Podíváme se tedy mezi ně a poznáme, co obnáší být ve zvučných výšinách.  

Ve 12:00 hodin se rozezní všechny zvony města (5 minut), dále prohlídka věže chrámu sv. Petra a Pavla s 

ukázkou různých zvonění (prohlídka zvonů).  

Ve 13:00 hodin je zajištěna procházka se zvoníkem po zvonicích a zvonech města. Vstupné dobrovolné 

(bude použito na opravu zvonů). Případně možnost posezení v cukrárnách na náměstí a v postranních 

uličkách. 

Přejezd na zámek Křinec – venkovské sídlo nižší šlechty, prohlídka věnována životu šlechty na zámku, módě 

20. století a pohledu do staré školy. Vstupné dospělí 50,- Kč, senioři 30,- Kč. Prohlídka objednána na 15:00 

hodin a 15:30 hodin. Rozdělení do dvou skupin nutné, maximálně na skupinu 20 osob. 

Cestou domů se tak jako každý rok zastavíme na večeři. Předpokládaný návrat je naplánován okolo 19:00 

hodiny. 

Vstupné a občerstvení si platí každý sám. Doprava je pro místní zdarma (platí obec). Ti přespolní, kteří s námi 

pojedou, zaplatí 100,- Kč/osobu. Přihlašovat se můžete osobně nebo telefonem na obecním úřadě (M: 

730 519 013, 493 691 538) nebo u Zlatky Brádlové (M: 730 519 017). Přihlašujte se prosím do 2. září 2014. 

V případě volných míst v autobuse, budeme nabízet výlet nedůchodcům a zájemcům v okolí. Děkujeme.  

bradz 

 

POZVÁNKA NA ZÁJEZD 

 

Český zahrádkářský svaz základní organizace Chodovice, pořádá zájezd na výstavu Zahrada Čech 

v Litoměřicích, který se uskuteční v úterý 16. 9. 2014. Odjezd autobusu z Hořic se zastávkou: Chlum v 6:00 

hodin, Chodovice v 6:05 hodin a Holovousy v 6:10 hodin. Cena zájezdu: pro členy 100,- Kč, pro rodinné přísl. 

250,- Kč a pro nečleny 300,- Kč. Přihlásit se můžete závazně v Chodovicích u p. Šecové M. a v Holovousích  na 

obecním úřadě.  Uvedená částka bude vybrána 5 dní před odjezdem osobně p. Šecovou nebo v autobuse.  

Těšíme se na Vaši účast. 

Výbor ČZS 



PRODEJ BRAMBOR 

 
Zemědělské družstvo Podchlumí Dobrá Voda zahájilo prodej brambor. Prodej bude prováděn každé úterý a 

čtvrtek vždy od 14:00 do 16:00 hodin u váhy ve středisku Dobrá Voda. Brambory – poloraná odrůda MARABEL, 

netříděné, pytlované, průměrná váha pytle 50 kg, cena za pytel 200,- Kč vč. DPH. Před koupí brambor se 

informujte, zda brambory jsou skladem. V případě nepříznivého počasí se nebudou brambory sklízet a prodávat. 

Brambory se budou prodávat do vyčerpání zásob. Informace na tel.: 493 654 760 (v sobotu a v neděli) a 

493 654 761 (ve všední dny). 

 

PĚSTITELÉ - ZAHRÁDKÁŘI A HOSPODYŇKY POZOR!!!!  

 
Vyhlašujeme soutěže probíhající v rámci 12. ročníku Slavností holovouských malináčů. Soutěžit může každý, kdo 

splní podmínky vypsaných soutěží:  

„O nejlahodnější jablko-MALINÁČ“ 

Soutěžit může ten, který předá na obecní úřad 

v Holovousích 8 až 10 kusů jablek – odrůda Holovouský 

malináč.  Malináče můžete předat v těchto termínech:  

úterý  30. 9. 2014 od 15:00 do 17:00 hodin 

středa  1. 10. 2014 od 07:00 do 15:30 hodin a nejpozději ve 

čtvrtek  2. 10. 2014 od 07:00 do 15:30 hodin.  
„O nejchutnější jablečný moučník“ 

Soutěžit může ten, který předá na obecní úřad 

v Holovousích 7 kousků připraveného moučníku (6 jich bude vystaveno a 1 kousek bude pro hodnotící komisi. 

Více kousků není třeba. Pokud předáte do soutěže více porcí moučníků, budou za symbolickou cenu prodány ve 

stánku s koláči) POZOR pro letošní rok platí změna, soutěžit může pouze jedna osoba s jedním moučníkem a 

společně s moučníkem je třeba předat recept, který bude následně zveřejněn ve zpravodaji. 

Moučníky + recept můžete předat v těchto termínech: 

pátek 3. 10. 2014 15:00 – 18:00 hodin 

sobota  4. 10. 2014  07:00 – 08:00 hodin (z důvodu malé kapacity lednice na obecním úřadě, doporučuji 

předávat moučníky v sobotu ráno). 

Všechna jablka a moučníky přijaté do soutěží budou vystaveny na zámku v Holovousích. 

Vítězové obou soutěží budou slavnostně vyhlášeni v odpoledních hodinách v sobotu 4. října 2014, kde si 

převezmou zasloužené ceny. 

Ukažte návštěvníkům ale i sousedům, že právě Vy máte ten nejlahodnější Malináč nebo, že právě Vy dokážete 

vytvořit ten nejchutnější jablečný moučník. 

Z předchozích ročníků víme, že se máte čím pochlubit. 

Předem Vám děkujeme za účast v soutěžích a těšíme se na Vás.                        

bradz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VOLNÁ MÍSTA V HODNOTÍCÍ KOMISI NA 

MOUČNÍKY 

 
Máte rádi sladké a chtěli byste si vyzkoušet hodnocení moučníků na vlastní 

kůži? Hodnocení bude probíhat v sobotu 4. 10. 2014 ráno od 08:00 do 09:00 

hodin. Můžete se tedy přihlásit v kanceláři obecního úřadu nebo na e-mail 

akce.holovousy@seznam.cz                                                                               

bradz 

 

MALINÁČE NA PRODEJ 

 

Urodila se Vám spousta jablíček – malináčů? Máte zájem je v rámci 12. 

ročníku Slavností holovouských malináčů prodat? Přihlaste se na 

obecním úřadě v Holovousích. Připravujeme stánek pro prodej pravých 

Holovouských malináčů. 

bradz 

 

 

mailto:akce.holovousy@seznam.cz


 

PODZIMNÍ BAZAR 

 

Dámský klub si vás dovoluje pozvat na holovouský výměnný bazar, jehož termín je předběžně stanoven na 31. 

10. – 2. 11. 2014 (pátek, sobota, neděle). Místem konání budou opět Holovousy, čp. 19 (Pechovi) – asi 50 m od 

dětského hřiště na návsi. 

Můžete přinést věci nepotřebné a přebytečné a naopak si odnést to, co potřebujete. A to vše zdarma. Vybíráme 

letní a zimní oblečení, lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky, záclony, látky (minimálně 1m
2
), domácí potřeby – 

nádobí bílé i černé, skleničky – vše nepoškozené. Dále pak péřové a vatované přikrývky, polštáře a deky, ale i 

nepoškozenou obuv.  

Nevybíráme elektrospotřebiče, nábytek, jízdní kola a dětské kočárky.  

Zbytek věcí bude věnován Diakonii Broumov a hradeckému azylového domu pro matky s dětmi.  

Těšíme se na vás. 

Holovouský dámský klub 

 

ZVEME VÁS NA ZVIČINU! 

 

Přijďte s námi 27. září 2014 strávit příjemné sobotní odpoledne. Rádi bychom 

se společně s Vámi symbolicky rozloučili s letní turistickou sezonou 

prostřednictvím akce Zavírání sezony na Zvičině! Promoakce bude probíhat od 

13:30 hod. na vrchu Zvičina. Součástí akce je vyhlášení výherců Fotosoutěže Podkrkonoší 2014, které se stále 

můžete zúčastnit! 

Návštěvníci se mohou těšit na regionální produkty, živou hudbu, prohlídku kostela, informační stánek, který bude 

nabízet propagační materiály z Podkrkonoší, z Hradecka i obecné z celého 

Královéhradeckého kraje. Dále je připravena drakyáda jak pro malé, tak i pro velké 

soutěžící, pro obveselení dorazí i dráček Zvičiňáček. Během programu budou vyhlášeni 

vítězové Fotosoutěž Podkrkonoší a vítězům budou předány hodnotné ceny. Letošním 

tématem jsou Města a obce v Podkrkonoší. Příjem fotografií do Fotosoutěže stále probíhá! 

Každý soutěžící může zaslat maximálně 5 fotografií a to do 21. 9. 2014. Bohaté odměny 

jsou připraveny pro první tři nejvýše oceněné fotografie a také pro cenu webu, 

jehož vítěze vybere široká veřejnost prostřednictvím hlasování od 22. 9. 2014 

až do 26. 9. 2014! Více informací naleznete na www.podkrkonosi.eu, v sekci 

Fotogalerie/Fotosoutěž/Fotosoutěž 2014. 

Již tradičně bude sdružení Podzvičinsko spolupracovat s MAS Podchlumí, DDM 

Jednička Dvůr Králové nad Labem, Raisovou chatou, originálními výrobci a s 

produkty pod ochranou značkou PODKRKONŠÍ regionální produkt®. 

Těšíme se na shledání 

DM Podzvičinsko 

NAPSALI O NÁS 

1. pololetí 2014  

Jičínský deník (dále jen JD), 6. 1. Školní zápis ZŠ. JD, 10. 1.: V Koruně křupala jablíčka. – Školní zápis ZŠ. JD, 

13. 1.: Školní zápis ZŠ. JD, 15. 1.: Jak uděláte pejskům radost. JD, 16. 1.: Poslanecká kancelář – M. 

Berdychová. JD, 17. 1.: Ovocnářský výzkumák. JD, 23. 1.: Dotační peníze – oprava prodejny. Nové noviny (dále 

jen NN), 24. 1.: Berdychová zůstává v čele obce. JD, 27. 1.: Snahy obcí (foto). JD, 28. 1. Vesnice ovocnářům 

drží palce. Hořické noviny, 29. 1.: Nejlepší je Matra (odrůda jablka). 5+2, 31. 1.: Rušení pošt – anketa H. 

Rozsévačová. JD, 4. 2.: Cyklostezka mezi Hořicemi a Holovousy. JD, 6. 2.: To, že jsme byli stříbrní… – rozhovor 

s M. Berdychovou, JD, 20. 2.: Český lev v novém – soška J. Berdycha. JD, 24. 2., 25. 2., 26. 2., 27. 2., 28. 2., 1. 

3.: Pozvánka na masopust. NN, 7. 3.: Masopust (foto). JD, 10. 3.: Holovouské masopustní veselí (foto). JD, 13. 

3.: Parket ovládly děti – karneval. JD, 16. 3.: Ochlazení vítají, ale ne mrazy. JD, 18. 3., 19. 3., 20. 3.: Cestopisná 

přednáška - J. Horák. NN, 21. 3.: Rušení pošt se odkládá. – Vyrůstá nové sídlo pro ovocnáře. JD, 24. 3.: České 

ovoce mizí. NN, 28. 3.: Mosty v mezihořském údolí. JD, 5. 4., 9. 4.: Návštěva prezidenta v kraji. JD, 15. 4.: 

Návštěva prezidenta v Holovousích. JD, 15. 4.: O pomoci prezidenta kraji – rozhovor s M. Berdychovou, JD, 17. 

4.: Jičín přivítal prezidenta (mezi jinými foto z Holovous). 5+2, 18. 4.: Ovocnářský ústav. JD, 29. 4., 30. 4.: 

Pozvánka na čarodějnice. JD, 10. 5.: Právě jsme se narodili – Dominik Šubrt (foto). JD, 24. 5.: Pozvánka na bál. 

JD, 14. 6.: Právě jsme se narodili - Inna Škvrnová (foto). JD, 23. 6.: Pozvánka na koncert O. Smeykala. Hořické 

noviny, 25. 6.: Holovouští jeli do Prahy – návštěva parlamentu. JD, 26. 6.: Koncert O. Smeykala.        

miš 

http://www.podkrkonosi.eu/
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PROVIZORNÍ PROVOZ 

PRODEJNY 

V minulých dnech byl ukončen provoz potravin 

v budově čp. 39 (vedle obecního úřadu). Paní 

Zábranská však zajišťuje prodej nadále, a to na 

návsi u zvoničky pod lipami. Hlavní sortiment 

pečiva, novin, sladkostí a nápojů, na které jste 

zvyklí bude denně k dispozici, další možno 

dovést následující závoz.  

Otevření mobilní prodejny 

Pondělí  6:30 – 8:00 

Úterý  6:30 – 8:00 14:00 – 15:30 

Středa  6:30 – 8:00 14:00 – 15:30 

Čtvrtek  6:30 – 8:00 14:00 – 15:30 

Pátek  6:30 – 8:00 14:00 – 15:30 

Sobota  6:30 – 8:00 10:30 – 11:15 

Neděle   6:30 – 8:00 10:30 – 11:15 

 

VÝPOMOC 

Do obsluhy občerstvení přijmeme posilu. Pro 

více informací se prosím informujte v kanceláři 

obecního úřadu nebo na tel.: 730 519 013. 

ŽIVOTNÍ JUBILEA   

 

1. 9.  Jaroslav Šafránek, 83 let 

2. 9. Marie Truhlářová, 83 let  
8. 9. Zdeněk Morávek, 90 let 

7. 10. Jaroslav Kynčl, 84 let 

13. 10. Miroslava Gottwaldová, 85 let 

 

Výše uvedeným oslavencům srdečně  

blahopřejeme a přejeme pevné zdraví. 

 

Narodili se 

17. 6. 2014 Adéla Soukupová rodičům Miloslavě 

Šimonové a Jindřichu Soukupovi z Holovous 

 

 

KRÁTKÉ ZPRÁVY 

 

 23. 8.    Pouťová zábava  

 24. 8.   Slavnosti sv. Bartoloměje, jarmark, pouť 

 3. 9.   Obecní bazar u vagónu od 15:00 

 13. 9.   Výlet pro seniory Mělník a okolí 

 16. 9.    Výlet do Litoměřic s ČZS Chodovice 

 19. 9.   Koncert skupiny Xantipa na hřišti u  

  vagónu 

 27. 9.   Zavírání sezony na Zvičině 

 4. 10.   Slavnosti Holovouských malináčů 

 8. – 12. 10.   Kontejner na velkoobjemový odpad na  

    hřišti u vagónu 

 10. – 11. 10. Volby do obecních zastupitelstev 

 31. 10. – 2. 11. Holovouský výměnný bazar 

 MS Lověna Dobrá Voda pořádá dětský den s myslivci 

v Bašnicích na hřišti v sobotu 30. 8. 2014 od 14:00 

hodin. Těšit se můžete na soutěže pro děti a sladké 

odměny, grilovanou kýtu a spoustu dalšího! 

 Na říjen je plánována již tradiční bramboriáda a drakiáda 

a také lampionový průvod. 

 Poplatek za hroby bude vybírán od září tohoto roku.  

 ZD Podchlumí Dobrá Voda zahájilo prodej brambor. 

 Na hladině rybníka v Holovousích máme nový přírůstek! 

Náš páreček obecních huso-kachen vyseděl 6 malých 

přírůstků, které se již nyní pohybují po návsi. Prosím, 

dejte na ně pozor, ještě nejsou zvyklá na auta! 

 Pro nově zrekonstruované prostory obchodu potravin a 

kadeřnictví hledáme nové provozovatele. 

 Žádáme všechny majitele nemovitostí v katastru obce Holovousy o aktualizování kontaktních údajů a 

telefonního spojení pro případné řešení krizových situací. Děkujeme za spolupráci! 

 Svoz popelnic: modrá známka (týdenní) každé úterý, červená známka (kombinovaná) 26. 8., od 9. 9. 

každé úterý, zelená známka (1x za 14 dní) – 26. 8., 9. 9., 23. 9., 7. 10., 21. 10., 4. 11., žlutá známka 

(měsíční) 9. 9., 7. 10., 4. 11., oranžová známka (rekreační) 26. 8., 9. 9., 23. 9. a poslední svoz 7. 10., 

černé pytle na směsný odpad – svoz každé úterý, pytle s tříděným odpadem (plast, papír) – 2. 9., 7. 10., 

4. 11. 
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